
Örebro läns bridgeförbund

Styrelsemöte den 22 mars 2015

Närvarande: Lars Marcusson, Lars Zetterberg , Hans Lilja och
Rolf Selander

§1. Ordföranden Lars M. öppnade mötet. 

§2. Dagordning fastställdes.

§3. Föregående protokoll.

Protokoll från styrelsemöte den 12 januari 2015 justerades. 

§4. Ekonomi

Obetalda startavgifter i nerikesligan och DM lag behöver klaras upp. Allmänt är 
ekonomin god.

§5. Tävlingsprogram, DM-tävlingar m.m. 

Några spelare tyckte att startavgiften i DM damer, 200 SEK/spelare var för hög. 
Lars Z har gjort en sammanställning av kostnaderna för ÖLBF som sänts till den 
som representerat de ”klagande”. Avgiften till SBF i sammanhanget räknas på 
varje KVALANDE par och är 100 SEK/spelare. I år kvalade 30 par
för DM-damer och det blir 6000 SEK, som fördelat på de 14 som spelade DM-
finalen blir 215 SEK /spelare. Subventioneringen som gjordes i fjol slopades 
detta år i syfte att istället subventionera/stimulera deltagande i distriktets 
lagtävlingar. 

§6. Inkomna förslag och skrivelser

Lindesbergs BS har rapporterat sin nya styrelsesammansättning till sekreteraren.
Dokumentet sänds till styrelseledamöterna i samband med utskick av detta 
protokoll.

Lars M rapporterade att informationsskrivelse gått ut om sammandragning av 
klubbarna för möte om framtida uppläggning DM- lag tävlingar m.m. den 23 maj. 
Björn Andersson och Gunnar Göthberg kommer att besöka klubbarna i distriktet 
för att propagera för lagspel och för deltagande i det kommande mötet den 23 
maj.



§7. Övriga frågor

Lindesbergs BS ombeds inkomma med ansökan om guldtävling
den 6 januari 2016. Klubben fyller detta år 70 år. Hans Lilja
svarar för att klubben informeras.

Örebridgen har ändrat de tävlingsledararvoden som ÖLBF också tidigare 
tillämpat. ÖLBF behöver gå igenom ändringarna och avgöra om samordnade 
arvoden ska tillämpas även fortsättningsvis.

§9. Nästa möte: Torsdag den 7 maj 2015 kl. 18.30 i Örebridgens lokal. 

Vid protokollet: Rolf Selander      

Justeras: Lars Marcusson


